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Bestyrelsesmøde i Billum Sogneforening   

Referat fra møde d. 21. september 2017. 

Hos Martin Hansen. 
Fremmødt: Walther Bech Sørensen, Jørgen Hansen, Martin Hansen, Søren Andersen, Aksel Holm, Niels H. 
Salling, Kim Christensen, Astrid Thorin 

 

1. Godkendelse af referat fra 
de to seneste møder 

Referaterne godkendtes. 
Walther fortalte, som opfølgning på seneste møde, at et 
førstehjælpskursus koster 3500 kr. for et 4 timers kursus. Der 

kan være min. 10 – max. 16 deltagere. Det holdes d. 4/11 fra 
9-14, hvis Billum Hallen er ledig. Tilmelding til Walther senest d. 
28/10.  

 

2. Valg af ordstyrer Kim blev ordstyrer. 

3. Opdatering af info-tavle Martin kontakter en lokal fotograf og præsenterer billederne på 

næste møde i Sogneforeningen. Punktet kan tages med til 
Udviklingsplanen, i forhold til et samlet koncept, for den måde 
Billum præsenteres på.  
 

4. Julebelysning Walther orienterede om at Rensdyrlauget har stoppet arbejdet 

med julebelysning i Billum. På mødet i november drøftes 
julebelysning langs Vesterhavsvej.  
 

5. Hjørnegrunden – kontrakt 

mm. 
  

Walther orienterede om at hjørnegrunden bliver lejet for 2000 

kr. pr. år. Udgiften deles mellem Idrætsforeningen og 
Sogneforeningen. Det står i lokalplanen at den nye BMX-bane 
er anført som landbrugsjord. Der var forskellige forslag til 

anvendelse, bl.a. minigolf og kræmmermarked. Walther 
kontakter Mai-Britt for en status. 
 

6. Udviklingsplanen d. 28/9  Indsatsområderne blev drøftet.  
Vi sørger hver især for at udbrede kendskabet til 

arrangementet.  
 

7. Kontingentindsamling Kim foreslår at vi fremover samler ind umiddelbart efter at 
Kontingent-sedlen er blevet uddelt.  

 

8. Kalenderarrangementer 
det kommende år 

 

Følgende arrangementer tilføjes på Billum.dk: 
3. december er der Jul på Torvet kl.10.30.  
22. februar er der Generalforsamling på Billum Kro kl. 19.  

11. februar er der fastelavn kl. 14, Jørgen booker Billum Hallen. 
24.3: Gør Byen Ren. 
7-9. juni: Byfest  
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9. Kjelst Plantage  Udviklingsrådet har holdt møde om grønne pletter i kommunen. 
Her nævntes Kjelst Plantage. Friskolen har også ideer om 

anvendelse. Punktet kan tages op på arrangementet vedr. 
udviklingsplan d. 28. 9.  
 

10. Skal der laves nye bænke? Walther fortæller at bænkene er i ringe stand. Det besluttedes 
at Walther tjekker, hvor mange der skal skiftes ud, og laver nye 

bænke for materialeudgiften.   
 

11.  Rundkørsel – forslag til ny 
etablering 

Det foreslås at rundkørslen ryddes for buske, og at der i stedet 
plantes eks. Marehalm. Det er også foreslået at lave skulpturer.  

Der er et udvalg der arbejder videre med ideerne og også 
mødes med Varde Kommunes Kunstudvalg.  
 

12. Næste møde Holdes d. 26/10 kl. 19 hos Søren.  
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